
Протокол № 41

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 25 січня 2019 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;
Погребнюк Артем Анатолійович.
Ратенко Сергій Леонідович (спізнився).

Відсутні:   (3)
Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;
Монашок Микола Дмитрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про повторний розгляд заяви громадянина Ярмоцика О.К.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”
Ярмоцик  Олександр  Костянтинович –  заявник,  житель  м. Знам'янка
Кіровоградської області

2. Про колективну скаргу Лимар О.М., Комісарової Л.М., Гетьмана О.Г. та
Мельник Л.В., Ланецької В.І., Мясникова Д.В.

Інформує: Лимар  Олена  Миколаївна  –  заявник,  житель  м. Знам'янка
Кіровоградської області
Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

3. Про колективну скаргу Мельник Л.В., Ланецької В.І., Мясникова Д.В.
Інформує: Мельник  Людмила  Володимирівна –  заявник,  житель
м. Знам'янка Кіровоградської області
Ланецька  Валентина  Ілінічна –  заявник,  житель  м. Знам'янка
Кіровоградської області
Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

4. Про  звіт  про  базове  відстеження  результативності  регуляторного
акту-рішення Кіровоградської  обласної  ради від  18 грудня 2018  року
№ 600  “Про  затвердження  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.



2

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598 “Про обласний бюджет на 2019 рік”.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про депутатський запит депутата обласної ради Могилея М.М.
Інформує: Могилей Михайло Миколайович –  депутат Кіровоградської
обласної ради

Кайдаш Ю.А. - поставив на голосування пропозицію щодо початку роботи
постійної комісії і запропонував розглядати питання зазначеного порядку денного,
виходячи з присутності запрошених та доповідачів з відповідних питань. 

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

1. Про депутатський запит депутата обласної ради Могилея М.М.
Слухали: інформацію  депутата  обласної  ради  Могилея  М.М.  щодо

необхідності  відновлення  безперебійного  підвезення  учнів  та  вчителів  до
Богданівської ЗОШ І- ІІІ ст. ім. І.Г.Ткаченка м. Знам’янка.

За результатами обговорення голова постійної комісії зачитав наступний
проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати  порушене  у депутатському запиті  депутата  обласної  ради

Могилея  М.М.  питання  стосовно  необхідності  відновлення  безперебійного
підвезення учнів та вчителів до Богданівської ЗОШ І- ІІІ ст. ім. І.Г.Ткаченка
м. Знам’янка..

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 297 (додається)

2. Про  звіт  про  базове  відстеження  результативності  регуляторного
акту-рішення Кіровоградської обласної ради від 18 грудня 2018 року № 600
“Про  затвердження  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію Ілика Романа Ігоровича – генерального директора
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”
стосовно  звіту  про  базове  відстеження  результативності  регуляторного
акту-рішення Кіровоградської  обласної  ради від 18 грудня 2018 року № 600
“Про затвердження Правил приймання стічних вод до систем централізованого
водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

За результатами обговорення, враховуючи, що відповідно до вимог Закону
України “Про засади державної регуляторної  політики у сфері господарської
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діяльності” даний звіт розміщено на офіційному сайті обласної ради у розділі
“Регуляторна  політика”,  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію Ілика Романа Ігоровича – генерального директора обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” стосовно звіту про
базове відстеження результативності регуляторного акту-рішення Кіровоградської
обласної  ради  від  18  грудня  2018  року  №  600  “Про  затвердження  Правил
приймання  стічних  вод  до  систем  централізованого  водовідведення  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” взяти до уваги.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598 “Про обласний бюджет на 2019 рік”.

Слухали: інформацію директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  11  грудня  2018 року  № 598  “Про  обласний  бюджет  на
2019 рік”. 

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію  директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  11  грудня  2018 року  № 598  “Про  обласний  бюджет  на
2019 рік” взяти до відома.

2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований
проект рішення обласної ради  з даного питання.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про  колективну  скаргу  Лимар  О.М.,  Комісарової  Л.М.,
Гетьмана О.Г.

Слухали: інформації  Лимар Олени Миколаївни – жительки м.Знам'янка
Кіровоградської  області,  Ілика  Романа  Ігоровича  –  генерального  директора
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”
стосовно  порушення  підприємством  “Дніпро-Кіровоград”  прав  громадян  з
приводу надання та оплати послуг з водовідведення.

Під  час  розгляду  питання  до  участі  у  засіданні  постійної  комісії
обласної ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва
та  використання  природних  ресурсів  долучився  член  постійної  комісії
Ратенко Сергій Леонідович.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
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1. Взяти  до  уваги  інформації  Лимар  Олени  Миколаївни  –  жительки
м.Знам'янка Кіровоградської  області,  Ілика Романа Ігоровича – генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”.

2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”:

створити  робочу  комісію  з  метою  вирішення  спірних  питань  між
жителями м. Знам'янка та підприємством стосовно надання та оплати послуг з
водовідведення  шляхом  проведення  переговорів  і  домовленостей,  про  що
поінформувати постійну комісію обласної ради;

надати письмову відповідь громадянам та обласній раді за результатами
розгляду колективної скарги Лимар О.М., Комісарової Л.М., Гетьмана О.Г від
05.12.2018 року реєстраційний номер КО-117/04.01-02;

надати  інформацію  щодо  стану  виконання  рішення  Знам'янського
міжрайонного суду за позовом громадянки Комісарової Л.М.

3. Рекомендувати   сторонам  спірних  питань  у  разі  не  вирішення  їх
шляхом переговорів і домовленостей звертатися до суду.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 298 (додається).

5. Про колективну скаргу Мельник Л.В.,  Ланецької  В.І.,  Мясникова
Д.В.

Слухали: інформації  Мельник  Людмили  Володимирівни  –  жительки
м.Знам'янка Кіровоградської  області,  Ілика Романа Ігоровича – генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”  стосовно  порушення  підприємством  “Дніпро-Кіровоград”  прав
громадян з приводу надання та оплати послуг з водовідведення.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти  до  уваги  інформації  Мельник  Людмили  Володимирівни  –
жительки  м.Знам'янка  Кіровоградської  області,  Ілика  Романа  Ігоровича  –
генерального  директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства
“Дніпро-Кіровоград”.

2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”:

створити  робочу  комісію  з  метою  вирішення  спірних  питань  між
жителями м. Знам'янка та підприємством стосовно надання та оплати послуг з
водовідведення  шляхом  проведення  переговорів  і  домовленостей,  про  що
поінформувати постійну комісію обласної ради;

надати письмову відповідь громадянам та обласній раді за результатами
розгляду колективної скарги Мельник Л.В., Ланецької В.І., Мясникова Д.В. від
27.12.2018 року реєстраційний номер КО-133/04.01-02.

3. Рекомендувати   сторонам  спірних  питань  у  разі  не  вирішення  їх
шляхом переговорів і домовленостей звертатися до суду.
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Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 299 (додається).

6. Про повторний розгляд заяви громадянина Ярмоцика О.К.

Ярмоцик  Олександр  Костянтинович  –  житель  м.Знам'янка
Кіровоградської  області  поінформував постійну комісію обласної  ради з
питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних  ресурсів  по  телефону  про свою відсутність  на
засіданні постійної комісії у зв'язку із судовим засіданням.

Враховуючи  поважну  причину  відсутності  громадянина
Ярмоцика О.К.  було вирішено розглянути порушене ним питання без його
участі.

Слухали: інформацію Ілика Романа Ігоровича – генерального директора
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”
стосовно спору між Ярмоциком О.К.  та обласним комунальним виробничим
підприємством  “Дніпро-Кіровоград”  з  приводу  надання  та  оплати  послуг  з
водовідведення.

Після обговорення порушеного питання, враховуючи,  що ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” звернулось до Знам'янського міськрайонного суду Кіровоградської
області  з  позовною  заявою  про  стягнення  заборгованості  за  послуги
водовідведення з громадянина Ярмоцика О.К., голова постійної комісії поставив
на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти  до  уваги  інформацію  Ілика  Романа  Ігоровича  –  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”.

2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”:

після  вирішення  зазначеного  спірного  питання  між  громадянином
Ярмоциком  О.К  та  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  у  судовому  порядку
поінформувати  постійну  комісію  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів.

розглянути заяву громадянина Ярмоцика О.К. від 21.01.2019 року № Я-
4/04.01-02 та надати обласній раді письмову відповідь по пунктах даної заяви.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 300 (додається).

Голова  постійної  комісії  поінформував  Ратенка  С.Л.  стосовно  вже
розглянутих питань на засіданні.

Ратенко  С.Л.  зазначив,  що  він  ознайомлений  з  даними  питаннями,  та
запропонував повернутися до голосування з  питання  “Про внесення  змін до
рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року № 598 “Про обласний бюджет
на 2019 рік”.
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Голова  постійної  комісії  обласної  ради  поставив  на  голосування
пропозицію Ратенка С.Л.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

(Згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту Кіровоградської обласної ради рішення
з  процедурних  питань  приймаються  однією третиною голосів  депутатів  ради,
присутніх  на  засіданні.  Процедурними,  зокрема,  вважаються  рішення  про
повторне голосування та переголосування).

Вирішено повернутися до переголосування з питання   “Про внесення змін
до рішення обласної ради від 11 грудня 2018     року №     598 “Про обласний бюджет
на 2019     рік”.  

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598 “Про обласний бюджет на 2019 рік”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша  Ю.А.  про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від
11 грудня 2018 року № 598 “Про обласний бюджет на 2019 рік”.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проект

рішення обласної ради  з даного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 301 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                   Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


